
Název firmy

např.PŘÍBRAMSKÁ VODÁRENSKÁ
Rozhodnout se, zda to bude:

• Příspěvková organizace
• s.r.o. (doporučuje se)
• a.s.



ROZDĚLENÍ

• 1) ČOV
• 2) Vodovody a kanalizace
• 3) Administrativní činnost
• 4) Smluvní zabezpečení havárií

Ve vedení ředitel + jeho zástupce



1. ČOV

• V nejbližší době dojde k rekonstrukci za cca. 550 mil. Kč – během 5 let,
rozděleno na 3 fáze.

• Zaměstnanci: - vedoucí
- zástupce vedoucího
- 8 zaměstnanců



2. VODOVODY A KANALIZACE

• Vodovody – 4 zaměstnance na běžné provozní práce
• Kanalizace - 4 zaměstnance na běžné provozní práce

V čele vedoucí a jeho zástupce + 8 zaměstnanců



3. ADMINISTRATIVA

• Vedoucí
• Asistentka
• Ekonomický úsek - 2 zam.
• Vyjadřování a žádosti - 2 zam.
• 24/7 pohotovost – 1 zam.

Celkem 7 zaměstnanců



4. SMLUVNĚ ZABEZPEČENÍ HAVÁRIÍ

• Ze začátku je nutné mít nasmlouvané zabezpečení havárií 24/7.
• Časem zakoupit čistící vůz – cca.10 mil. Kč, bagr + nákladní vozidlo.

Poté nebude potřeba smluvní zabezpečení havárií.
• Je možná domluva s vybranou firmou, pokud by mělo dojít ke škodě

velkého rozsahu.



NÁKLADY - MZDY

• Celkem 27 zaměstnanců – zaokrouhleně 30 zaměstnanců
• Plat – v průměru (nadhodnoceno) 60.000,-Kč/1 zam. x 1,338 povinné

odvody = 80.000,-Kč/1 zam./měs.
• 80.000 x 30 zaměstnanců = 2,4 mil. Kč/měsíc.
• 2,4 mil Kč/měsíc x 12 měsíců = 28,9 mil. Kč/rok – zaokrouhleně

30 mil. Kč za rok

Mzda 60.000,-Kč je úmyslně nadhodnocená



Náklady – ČOV+ OA

• ČOV - Elektřina + chemie – 15 mil. Kč
• Osobní automobily (OA) – 5 ks:
Údržba + PHM – 10.000,- Kč/měsíc x 5 OA = 50.000,-Kč/měsíc
50.000,-Kč x 12 měsíců = 600.000,-Kč/rok

Údržba ČOV – 400.000,-Kč (běžné drobné opravy, úpravy)

Nutné počítat s laboratoří.



PŘÍJEM Z VODNÉHO A STOČNÉHO

• Za vodné a stočné v obci Příbram se ročně vybere cca.150 mil. Kč
• Náklady : 30 mil. Kč mzdy zaměstnanců

15 mil. Kč provoz ČOV
600.000,-Kč osobní vozidla
400.000,-Kč údržba ČOV

Celkem 46 mil. Kč za rok na celkový provoz



ROZDÍL

• 150 mil. Kč se vybere za vodné a stočné
• 46 mil. zaokrouhleně 50 mil. Kč nutné náklady

Zbývá 100 milionů

Vše se investuje zpět!!!



ZÁZEMÍ

• Na ČOV se nachází prostory, kde mohou být kanceláře, garáže, sklady
apod.

• Vzhledem k tomu, že se ČOV začíná rekonstruovat, mohou zde být
vybudované - opravené prostory, které jsou potřebné pro chod a
spravování vodovodní infrastruktury.



DALŠÍ ZISKY

• Po dokončení rekonstrukce bude ČOV plně energeticky soběstačná.
• Bude zde vybudovaná bioplynová stanice – generování dalšího zisku.
• Bude možné čerpat dotace z EU, na které město „nedosáhlo“, protože

vodu neprovozovalo samo.
• Do 03/2024 – 42. výzva na dotace z EU – až 71 mil.



ZAJÍMAVOSTI

• Cena vodného a stočného v České republice za rok 2024 –

Příloha č. I

• Ceny SmVaK od 2000 – 2024

Příloha č. II



DŮVOD, PROČ PROVOZOVAT SAMI

• Vyhlášeno koncesní řízení
• Přihlásily se 4 firmy
• Ceny jsou bez DPH

Dodavatel Nabídková cena
(Kč/m3)

č.1 96,69

č.2 86,50

č.3 91,91

č.4 82,84



JAK TOMU MÁME ROZUMĚT?

• Dne 4.12. 2023 byla zastupitelstvem města schválena cena vodného a
stočného ve výši 103,52 Kč za m3 s DPH, které předložila 1. SčV, a.s.
provozovatel vodohospodářského majetku města Příbrami (viz bod č.
12).

• Nabízené ceny jsou podezřele nízké



JAK TOMU MÁME ROZUMĚT?

Budoucnost vodárenství v Příbrami. Podali jsme nejlepší možnou
nabídku, říká generální ředitel SmVaK Ostrava Anatol Pšenička
Toto bylo zveřejněno dne 14.12.2023 v 15:43 hod. na www.pribram.cz
https://www.pribram.cz/clanek/budoucnost-vodarenstvi-v-pribrami-podali-jsme-nejlepsi-moznou-nabidku-rika-generalni-reditel-smvak-ostrava-anatol-psenicka/28400/

Položme si otázku, proč dává rozhovory ještě před ZM dne 18.12.2023
a dává všem vědět, že dali nejnižší nabídku???
Dále, proč účtují cenu vody za 132,-Kč všude, kde vodu spravují, když
v Příbrami nabízejí vodu levněji?? Důvod – záměrné podhodnocení????
Co je k tomu vedlo??? Charita pro Příbram – to asi nebude



CELKOVÉ SHRNUTÍ
• Dostali jsme důvěru od našich občanů města a jakožto zastupitelé, na

základě zjištěných skutečností, kterými jsme se zabývali již několik let,
jsme dospěli k závěru, že pro nás všechny bude nejrozumnější, když si
jako město budeme „vodu“ spravovat sami.

• Dle našeho názoru v roce 2025 by cena vodného a stočného byla
navýšena o několik desítek procent (50 % a více) ku škodě všech
příbramských občanů a firem.

• Předpokládáme, že takto nízké ceny byly stanoveny úmyslně a to tak,
aby každá z přihlášených firem výběrové řízení vyhrála, a poté ceny
raketově zvýšila!!!

K porovnání : Příloha č. I a příloha č. II.         Úsudek si každý udělejte sám.



VELMI DŮLEŽITÉ ODKAZY OD ODBORNÍKŮ

• https://www.youtube.com/watch?v=u6Z_ROvs5eg
Důkladný rozbor od Ing. Radka Novotného

• https://www.youtube.com/watch?v=jqzMzLR6wzw
Něco málo o ČOV

• https://www.youtube.com/watch?v=NejmK9T365M
Dárek pro Senátory a hlavně pro lidi



VELMI DŮLEŽITÉ ODKAZY OD ODBORNÍKŮ
II

• https://www.youtube.com/watch?v=37I97vTZ_Ug
Čunek, starosta Vsetína měl na stole úplatek 10 mil. Kč za prodej akcií
vodárny z majetku města
https://www.youtube.com/watch?v=-cHgn94TzZw
Kdo instaloval cizince k naší vodě, jak to napravit a jak dostat darebáky
před soud?

A dalších stovky minut na www.pravdaovode.cz



PODĚKOVÁNÍ

• SPD se nachází v opozici.
• Bez spolupráce s koalicí (ANO a ODS) v Příbrami by nebylo možné,

aby si město „vodu“ provozovalo samo. Tímto jim patří poděkování,
že myslí na své občany a firmy v našem krásném městě.

• Zde není prostor pro politikaření, ale pro činy.
• Všem nám záleží na našem městě. Žijeme tu, máme tu své rodiny,
přátele a známé.

• Chceme pro nás všechny jen to nejlepší, a nejlepší cesta rozhodně není
ztráta dohledu nad hospodařením s naší vodovodní a kanalizační sítí.


